
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 05.04.2024 

 

 

 
Přítomni: Paloušová, Prokůpek, Hlaváč ml., Nechanský, Šťastný, Housa, Polanecký, Popek  

Omluveni: Šrámek 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček David (omluven) 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Šťastný, Nechanský 

 

Program: 

1. Řešení otázky areálu Kamenec, informace jednatele TJ k současnému stavu v areálu Kamenec a 

informace k probíhajícím jednáním o převodu areálu. 

2. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

3. Kontrola plnění rozpočtu 2023. 

4. Informace k připravovanému rozpočtu na rok 2024. 

5. Dotace (Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2024 – Liberecký 

kraj, vyúčtování dotace z Města Jablonec nad Jizerou 2023). 

6. Mimořádná valná hromada k připravovanému převodu areálu Kamenec. 

7. Různé. 

 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

 

1. Na úvod jednání výkonného výboru seznámil jednatel TJ přítomné o sledu událostí a jednání od 

poslední schůze výkonného výboru, která se konala 9.2.2024.  

Zástupci TJ ve složení Patočka, Nechanský, Havlíček D. seznámili dne 8.3.2024 v prostorách KD 

přibraného právního zástupce advokátní kanceláře se stavem jednání o převodu areálu Kamenec od 

firmy Snowhill Jizera, s.r.o. zpět do rukou TJ Sokol nad Jizerou, z.s. a současně i o probíhajícím 

jednání s představiteli Města Jablonec nad Jizerou k plánovanému převzetí areálu. Po této schůzce 

následovala schůzka v prostorách Města Jablonec nad Jizerou, kde byly projednány některé v tuto 

chvíli ještě nevyřešené body převodu areálu a právní zástupce TJ Sokol nad Jizerou nabídl 

představitelům města do budoucna právní pomoc, včetně možné pomoci s dotacemi do areálu. 

Dále jednatel TJ seznámil výkonný výbor s probíhajícím jednáním ohledně sporného bodu ohledně 

zasněžování v areálu Kamenec, kdy i tento bod s pomocí právního zástupce bude snad již brzo vyřešen. 

Tato dohoda bude mít však důsledek v navýšení částky, která bude muset být uhrazena firmě Snowhill 

Jizera, s.r.o. za investici v této položce. 

3.4.2024 proběhla v areálu Kamenec prohlídka nemovitostí a převáděné techniky s odhadci, kteří by 

měli stanovit cenu. Tato stanovená cena by se měla stát výchozím parametrem pro vytvoření smlouvy o 

převodu areálu Kamenec z TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. na Město Jablonec nad Jizerou. Odhad 

ceny areálu by měl být stanoven nejpozději do 10.5.2024. 

 

 

 

 

 

 



2. Kontrolou zápisu bylo zjištěno, že dochází k průběžnému plnění úkolů ze schůze minulé. 

3. Jednatel TJ představil finanční bilanci všech středisek za rok 2023. Celková bilance TJ byla kladně 

ovlivněna velmi dobrými hospodářskými výsledky ubytovny. Sportovní střediska TJ hospodařila 

v toleranci stanoveného rozpočtu na rok 2023. 

4. Jednatel TJ seznámil výkonný výbor s momentálním stavem finančních prostředků a s předpokládaným 

příjmem z dotací. Dále upozornil výkonný výbor, že letošní příjem z ubytovny nebude tak vysoký, jak 

předešlé 2 roky. Dále upřesnil výši částky, která v tuto chvíli bude nutná uhradit firmě Snowhill Jizera, 

s.r.o. za převod areálu Kamenec zpět do rukou TJ. Z těchto údajů je zřejmé, že oddíly budou muset do 

doby vyrovnání částky se společností Snowhill Jizera, s.r.o., dodržovat pokud možno co nejpřísnější 

fiskální pravidla, aby bylo možné letitý problém s areálem Kamenec vyřešit. 

5. Jednatel TJ informoval VV o podání opravené žádosti v dotačním programu Libereckého kraje 

„Podpora sportovní činnosti dětí a mládeže ve sportovních organizacích 2024“, z důvodu navýšení 

alokované částky z rozhodnutí Libereckého kraje. Dále jednatel TJ informoval výkonný výbor o 

podaném vyúčtování dotace z Města Jablonec nad Jizerou pro rok 2023. 

6. Výkonný výbor stanovil 2 termíny pro konání mimořádné valné hromady ke zpětnému převzetí areálu 

Kamenec od firmy Snowhill Jizera, s.r.o. a následnému převodu areálu na Město Jablonec nad Jizerou. 

Konečný termín bude včas upřesněn, dle rychlosti přípravy veškeré dokumentace potřebné k těmto 

převodům. Termíny byly stanoveny tyto: 17.5.2024 a 14.6.2024. Výkonný výbor stanovil počty 

delegátů na VH takto: ASPV - 11 

Turistika - 2 

Fotbal - 6 

Lyžování - 4 

Stolní tenis - 4 

Tenis -  1 

Skiboby - 4 

CELKEM - 32 delegátů 

Počty delegátů byly stanoveny dle členské základny jednotlivých oddílů, jak je dáno platnými 

stanovami TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

7. Jednatel TJ informoval výkonný výbor o poškození fasády na KD – vandalství (sprejerství). Celá věc 

byla předána k řešení PČR a škoda byla nahlášena pojišťovně Generali. 

Na návrh člena výkonného výboru bylo výborem schváleno navýšení mzdy jednateli TJ o 1.000,- Kč 

měsíčně z důvodu navýšení množství administrativní práce zejména z důvodu převodu ski areálu 

Kamenec.  

  

 

 

 

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Šťastný Jiří 

 

 

 

    Nechanský Jan 


